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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésről szóló 2012.
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Földművelésügyi Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium
vezetőjéhez

„Az ebtenyésztés szakmai és gyakorlati tapasztalataiból egyesre vizsgázott a
Földművelésügyi Minisztérium? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Egy korábbi, K/7495 . számú írásbeli kérdésemre adott válaszából egyértelműen kiderült ,

hogy a szaktárca nyilvánvalóan nincs tisztában az ebtenyésztés elméleti és gyakorlat i

tapasztalatai közötti különbségekkel .

2015 . november 4-én került nyilvánosságra az ebtenyésztéssel összefüggő egyes törvények

módosításáról szóló törvénytervezet . Ebben teljesen lenullázzák azokat az eredményeket ,

amiket a magyar kutyás tenyésztő i társadalom tisztességes, magas szakmai munkát végz ő

része eddig elért . Egyedül a kijelölt kinológiai szövetség véleményére alapozva tervezik a

változtatást, pedig nyilvánvaló tény, hogy a Magyar Ebtenyészt ők Országos Egyesületeinek

Szövetsége (továbbiakban :MEOESZ) - mint kijelölt kinólógiai szövetség - nem tudta feladatá t

elvégezni .

Ahelyett, hogy az elismert szervezeteket bírná rá egy elfogadhatóbb működésre, most minden

annulálva lesz és azok a szaporítók, akik nem akarnak ellen őrzést, igazolva érzik maj d

magukat eddigi ténykedésüket . Ugyanakkor az Elismert Tenyészt ő Szervezeteknek, - akik



saját maguknak hoztak szabályzást - azt üzenik, hogy nincs rátok szükség! Önökne k

fontosabb az ellenőrizetlenül születendő kiskutya-tömeg, csakhogy legyen bevétele a

MEOESZ-nek?! Annak a MEOESZ-nek, aki 8 évig aggályosan m űködött a szocialista

kormányzás segítségével és/vagy jóváhagyásával? Annak a szervezetnek, aki gyakorlatila g

negligálta az Önök kormánya által szükségb ől alkotott 64/1998 (XII.31) rendeletet a

fajtatiszta ebek tenyésztéséről?! Ezt a hatalmas populációt felmutató állatfajt szabályozá s

nélkül hagyni súlyos szakmai hiba. Becslések szerint közel 4 millió kutya él az országban .

Mindezek miatt is Miniszter Úr válasza elfogadhatatlan és sértő a tisztességes tenyész őkre

nézve. Az apparátus leterheltségére hivatkozni nevetséges, mert csupán a tenyésztés i

hatóságnak kellett volna komolyabban és szakmai hozzáértéssel végeznie a munkáját, akko r

mára nem is kellene erről a problémáról beszélnünk . Véleményünk szerint a rendeletet nem

megszüntetni kell, hanem megreformálni a résztvev őkkel (ETSZ-ek, MEOESZ,

Minisztérium) közösen . Annak érdekében, hogy ez a tragikomédia hosszútávon, fenntarthat ó

módon, a magyar ebtenyésztés javára rendez ődjön !

Mindezek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy miért nem hallgatják meg a z

ebtenyésztés szabályozásánál azokat, akiknek egy élet munkája és tapasztalata van a

kinológia területén, tehát magukat a tenyészt őket? Mi lesz az 52 elismert tenyészt ő

szervezettel, akik kizárólag a rendelet megfelel ősége miatt jöttek létre?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2016 . január 27 .
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